
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AMPA DE l’IES. LLUIS VIVES  - 27 DE NOVEMBRE DE 2003 
 
La reunió comença a les 18’30 de la tarda amb els assistents següents: 
    J. Camprubí 
     Antonio Ángel 
      E. Pagani 
    Mari Paz Gómez 
                             L. Bernadàs 
                             E. Zamora 
 
Temes : A)Informació sobre el Consell Escolar, B)Valoració del Consell Escolar, C) Economia, 
D)Seminari d’Adolescència 

 
A) Informació sobre el darrer Consell Escolar 

 
1.  Demanda des de la Direcció de l’institut per reivindicar dos vells temes: 

a) Més neteja i seguretat 
b) Vestuaris i instal·lacions per E. Física. 

             El Director demanarà una entrevista amb el Districte per tal de donar sortida  a les peticions. 
        

2. L’institut té una dotació nova d’ordinadors. 
3. Es posa de manifest l’interès per promoure la figura del Mediador de conflictes. 
4. Des de Coordinació Pedagògica es proposa fer una xerrada amb el títol: Tenim autoritat” 
5. Tècniques d’estudi: A. Salvadó comunica a E. Pagani que sembla contraproduent impartir 

fora d’horari les esmentades tècniques ja que queden recollides dintre del propi curriculum. . 
Des de l’Ampa proposem seguir el tema i estar atents per si més endavant continua el 
problema. Llavors tornaríem a insistir-hi. 
Des de la Junta Directiva com alternativa, proposen obrir una aula d’estudi tutela per algun 
pare o mare. 

6. Ens demanen els Estatuts per a una auditoria 
7. L’última intervenció és la queixa per part dels estudiants per una incidents amb la Direcció, 

es decideix que no consti en acta i que passi a la Comissió de convivència 
 

 
B) Valoració del Consell Escolar 

 
1. Resposta totalment positiva a la proposta de Xerrada i a que es pugui establir la figura 

del mediador . 
2. Pel que fa al tema neteja, vestidors..... proposem recollir signatures el dia del Concert 

de Nadal i adreçar unes paraules al públic el mateix dia. Després caldrà esperar el 
resultat de l’entrevista amb el Districte. 

3. A la demanda de tutelar una aula d’estudi creiem que ja hi ha un espai òptim que és la 
Biblioteca. Insistim en la necessitat que hi hagi un coordinador de Biblioteca. 

 
C) Economia: Al gener es farà un recordatori del pagament de les quotes. 
D) Seminari d’adolescència : Proposem fer-ne un amb els propis adolescents. 
 

 
 
A dos quarts de nou s’aixeca la sessió, la propera reunió serà el 29 de gener a les 18,30 
 
 

Barcelona 30 de novembre de 2003 
 

 
 
Laura Bernadàs i Escartín 
Secretari de l’AMPA de l’IES Lluís Vives 

 
 


